

Privacy Policy

La version française suit.

Codexsty Technologies is committed to ensuring the privacy and security of your personal information. This Privacy Policy describes how we collect, use, and protect the information you provide to us through our website.

Information Collection

When you submit a message through our contact form, we collect the following personal information:

- Full name
- Telephone number
- Email address
- Any other details provided in your message

Use of Personal Information

We use your personal information exclusively to respond to your inquiries and communicate with you. Your data will not be sold, shared, or provided to any third parties for marketing or other purposes without your explicit consent.

Data Storage and Security

Your information is securely stored and only accessed by authorized personnel. We use industry-standard security measures to protect your data from unauthorized access, disclosure, or misuse. However, while we strive to protect your personal information, we cannot guarantee its absolute security.

Your Rights

Under Quebec's privacy laws, you have the right to request access to, correction of, or deletion of your personal information. To exercise these rights, please contact us via the details below.

Policy Updates

Codexsty Technologies reserves the right to modify this Privacy Policy at any time. Any updates will be posted on our website, and we encourage you to review it periodically.

Contact Information

For further information or any questions regarding this policy, please contact us via our website.

Politique de confidentialité

English version preceed.

Technologies Codexsty s'engage à assurer la confidentialité et la sécurité de vos informations personnelles. Cette politique de confidentialité décrit comment nous collectons, utilisons et protégeons les informations que vous nous fournissez via notre site web.

Collecte d'informations

Lorsque vous soumettez un message via notre formulaire de contact, nous collectons les informations personnelles suivantes:

- Nom complet
- Numéro de téléphone
- Adresse e-mail
-
- Tout autre détail inclus dans votre message

Utilisation des informations personnelles

Nous utilisons vos informations personnelles exclusivement pour répondre à vos demandes et communiquer avec vous. Vos données ne seront ni vendues, ni partagées, ni transmises à des tiers à des fins de marketing ou à d'autres fins sans votre consentement explicite.

Stockage et sécurité des données

Vos informations sont stockées de manière sécurisée et ne sont accessibles qu'au personnel autorisé. Nous utilisons des mesures de sécurité conformes aux standards de l'industrie pour protéger vos données contre tout accès, divulgation ou usage non autorisé. Toutefois, bien que nous nous efforcions de protéger vos informations personnelles, nous ne pouvons garantir leur sécurité absolue.

Vos droits

En vertu des lois sur la protection de la vie privée du Québec, vous avez le droit de demander l'accès, la correction ou la suppression de vos informations personnelles. Pour exercer ces droits, veuillez nous contacter via les coordonnées ci-dessous.

Mises à jour de la politique

Technologies Codexsty se réserve le droit de modifier cette politique de confidentialité à tout moment. Toute mise à jour sera publiée sur notre site web, et nous vous encourageons à consulter cette politique régulièrement.

Coordonnées

Pour toute question ou demande concernant cette politique, veuillez nous contacter par notre site web.